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Spørgsmål nr. S 659 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Erhvervsministeren 

Dato: 11. februar 2025 

Stillet af: Peter Kofod (DF)  

Er ministeren enig i, at det er opsigtsvækkende, at Danske Bank hæver 

gebyrerne trods forøgede renteindtægter, hvilket står i modsætning til 

tidligere udmeldinger fra bankerne, og vil ministeren derfor tage initiativ til at 

sikre bedre konkurrence på bankmarkedet?  

(Spm. nr. S 659). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklerne »Bankerne skruer op for gebyrer: Det kan 

forbrugerne ikke være tjent med« bragt på dr.dk den 10. januar 2018 og 

»Danske Bank tjente to milliarder om måneden« bragt på nyheder.tv2.dk den 

7. februar 2025. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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